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استاندار در پاسخ »خراسان رضوی« خبر داد: 

 امروز، جلسه ستاد تدبیر 
برای »پدیده« 

اســتاندار بابیان ایــن که ســهامداران شــرکت پدیده 
شاندیز مشــخص  شــده اند، از برگزاری جلســه امروز 
ستاد تدبیر و اطلاع رسانی اقدامات خوب  صورت گرفته 
درباره این شرکت خبر داد. »علیرضا رزم حسینی « روز 
گذشته در حاشیه دیدار با ائمه جمعه استان در پاسخ 
به سؤال خراسان رضوی در خصوص آخرین وضعیت 
شرکت پدیده شاندیز و تصمیمات شورای هماهنگی 
اقتصادی کشور در خصوص این شــرکت اظهار کرد: 
اقدامات بسیار خوبی درباره شرکت پدیده انجام شده، 
حمایت های جدی از سوی دولت و شورای هماهنگی 
اقتصادی به عمل آمده است و سهامداران این شرکت 

مشخص  شده اند.

مجمع عمومی، احتمالا پایان آذر	 
وی افزود: نگاه ما از همــان اول بر این بود که حقوق 
ســهامداران باید حفظ شــود. بر اســاس همکاری و 
حکمی که دادگاه در خصوص این شرکت صادر کرد 
ما در مســیر اجرای آن هســتیم و بنــده فکر می کنم 
تا پایان آذر مجمع عمومی شــرکت پدیده شاندیز را 
برگزار خواهیم کرد. استاندار همچنین گفت: فردا 
)امروز، چهارشنبه( جلسه ستاد تدبیر استان برگزار 
خواهد شد و سرپرست جدید شرکت پدیده شاندیز 
آخرین گزارش در خصوص این شرکت را ارائه خواهد 
کرد، بعدازاین جلســه بنده با خبرنگاران جلسه ای 

خواهم داشت و خبرهای کامل را ارائه می کنم.

 مصوبه حمایتی شورای »همتا« 
برای فعالان ناوگان باری مشهد 

ساعت تردد ناوگان باری در محدوده های زمانی 
و مکانی هسته مرکزی شهر افزایش یافت 

مدیرعامل ســازمان مدیریت حمل و نقل بــار و کالای 
درون شهری شهرداری مشــهد از افزایش پنج ساعته 
زمان تردد نــاوگان بــاری در محــدوده هــای زمانی و 
مکانی هسته مرکزی شهر خبر داد. به گزارش پایگاه 
اطلاع رسانی شهرداری مشــهد، »حسین مختاری« 
دراین خصــوص گفت: بــا توجه بــه درخواســت های 
فعالان بخش ناوگان باری مشهد مبنی بر تجدید نظر 
در ساعات تردد در هسته مرکزی شهر، این موضوع در 
کمیته فنی شــورای هماهنگی حمل و نقل و ترافیک 
خراسان رضوی )همتا(، بررسی شد. وی با بیان این که 
مشهد به سه منطقه قرمز، سبز و زرد برای تردد ناوگان 
باری تقسیم شده است، افزود: در هر کدام از این مناطق 
ساعاتی برای تردد ناوگان باری سنگین و نیمه سنگین 
در نظر گرفته شــد کــه پس از اجــرای طــرح از ابتدای 
شهریور و ایجاد مشکلاتی برای رانندگان، نیاز به تغییر 
در ساعات محدودیت تردد دراین مناطق احساس شد. 
وی اضافه کرد: پیش از این، ساعت مجاز تردد ناوگان 
باری ســنگین و نیمه سنگین در هســته مرکزی شهر 
از ســاعت 23 تا 6 صبح  روز بعد  تعیین شــده بود اما با 
توجه به میزان فعالیت ها در این محدوده، ساعت تردد 
 ناوگان باری سنگین تغییر کرد و از ساعت 21 تا 9 صبح
 روز بعــد  و منطبق بر محــدوده زوج و فرد تعیین شــد. 
مختاری ادامه داد: بر این اساس تردد ناوگان باری در 
محدوده زرد از ساعت 21 تا 10 صبح روز بعد و تردد در 
محدوده سبز از ساعت 21 تا 17 روز بعد مجاز خواهد 
بود. مدیرعامل سازمان مدیریت حمل و نقل بار و کالای 
درون شهری شهرداری مشهد افزود: با این حال تردد 
ناوگان فعال در زمینه حمل سپتاژ، دارو، خودروهای 
خدماتی، حمل زباله و نخاله های ساختمانی و ... که 
مورد نیاز شــهروندان در هســته مرکزی شهر است به 
صورت 24 ساعته در این منطقه مجاز است. همچنین 
تردد ناوگان باری در محدوده صدمتری از ساعت 13 
تا 15 و 17 تا 19 با محدودیت انجام خواهد شد اما در 

دیگر ساعات عبور این ناوگان آزاد است.

اجلاس خانه های صنعت و معدن 
کشور در مشهد 

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت خراســان رضوی 
از برگزاری سی و دومین اجلاس خانه صنعت و معدن 
کشور به میزبانی اســتان خراســان رضوی خبر داد و 
گفت: ایــن همایش با حضور جمعــی از مقامات عالی 
بخش هــای دولتــی و خصوصــی و نیز صنعتگــران و 
کارشناسان 22 و 23 آبان در مشهد برگزار می شود. 
به گزارش روابط عمومی خانه صنعت ، معدن و تجارت 
خراسان رضوی، »حسن حســینی« هدف از برگزاری 
ایــن اجــلاس را بررســی و واکاوی مشــکلات و موانع 
پیش روی صنعــت و معدن اعلام و اظهار کــرد: از وزیر 
صنعــت بــرای حضــور در این اجلاســیه دعوت شــده 
است، همچنین احتمال حضور معاونان وزیر و برخی 
مسئولان کشور در این اجلاسیه وجود دارد. حسینی 
با اشاره به مشکلات پیش روی فعالان صنعت و معدن 
در کشــور تصریح کرد: مسئولان کشــور باید چاره ای 
برای مشکلات فعالان تولید بیندیشند. وی افزود: از 
زمانی که تحریم ها برقرار شــد، روزی نبود که شوکی 
بــه تولیدکننده هــا و فعــالان اقتصــادی وارد نشــود، 
برخی شوک ها ما را به کما می برد اما با توجه به این که 
همکاران ما در بخش خصوصی به این مســائل عادت 
داشتند، توانستند مقاومت کنند. وی با انتقاد از تشتت 
و نبود وحدت رویه در برخی مسائل داخلی خاطرنشان 
کرد: باید در مســائل داخلی بــه یک اتحاد و انســجام 

درونی برسیم تا حداقل آثار تحریم خفیف تر شود.

در نشست مشترک ائمه جمعه استان با نماینده ولی فقیه و استاندار مطرح شد

40 هزار میلیارد تومان؛ سهم سرمایه گذاران در مثلث اقتصادی
آیت ا... علم الهدی : استاندار بن بست اجرای اقتصاد مقاومتی را شکست

گزارش جلسه

مسعود حمیدی

دومین جلسه مشترک ائمه جمعه استان با نماینده 
ولی فقیه در استان، استاندار و معاونان استاندار 
با موضوع مثلث توسعه اقتصادی خراسان رضوی 
برگزار شد. به گزارش خراسان رضوی، در ابتدای 
این جلسه استاندار و معاون اقتصادی او، گزارشی 
از عملکــرد و نتایــج فعالیت و اجــرای طرح مثلث 
اقتصادی ارائه کردند و سپس آیت ا... علم الهدی 
به استناد این گزارش نکاتی را مطرح کرد. وی با 
بیان این که مدیریت آقای رزم حسینی در استان 
خراســان رضــوی از برکات وجــود امــام رضا)ع( 
است، افزود: آقای اســتاندار آدم سیاسی نیست، 
مرد اقتصاد است و کسی نیست که دنبال سیاست 
و سیاســت بازی باشــد ولــی درعین حــال همین 
فعالیت اقتصادی ایشــان از نظر سیاســی در یک 
سطح بالایی برای ما ارزش داشته است. نماینده 
ولی فقیه در استان ادامه داد: ما در مسئله اقتصاد 
مقاومتی در کشور به یک بن بست خورده بودیم و 
هر عمل روتینی که انجام می گرفت به اسم اقتصاد 
مقاومتی مطــرح می شــد. مــا حرکتــی در قالب 
اقتصــاد مقاومتی بــا آن راهکارهــا و ویژگی های 
تبیین شده از سوی رهبر معظم انقلاب در کشور 
نداشتیم که عملیات آقای اســتاندار در واقع این 
بن بســت را شکســت، علتی هم که رهبــر معظم 
انقلاب به این حرکت در فرمایش های خود اشاره 
کردند به همین دلیل بوده اســت.وی بابیان این 
که کارهایــی که اســتاندار در کرمان انجــام داده 
است به نتیجه رسیده، افزود: یکی از حرف هایی 
که به ما می گفتند ایــن بود که آقای اســتاندار در 
کرمان کارهایی انجام داده اما نتیجه اش مشخص 
نیســت که با گزارشــی که ارائه کردند از مجموع 
76 هزار میلیارد ســرمایه گذاری در کرمان بیش 
از 50 هــزار میلیــارد آن به نتیجه رســیده اســت. 
حالا آن جا به هر دلیلی یا فضای اســتان، ایشــان 
کار را ول کردند و ایــن جا آمدند بنده خبر ندارم  و 
خودشان خبر دارند. کسانی آمدند و به بنده گفتند 
که کارهــای آقای اســتاندار در کرمان مشــخص 
نیست و کارهایی انجام شده که آقای سعیدی کیا 
رفته آن جا انجــام داده  که خیلی به طرح ایشــان 
مربوط نیســت، بنیــاد مســتضعفان خدماتی هم 
انجام داده و از این جیب به آن جیب بوده و این نهاد 
وابســته به نظام اســت و کاری انجام نشده است. 
خوشــبختانه این نتیجه الان معلوم شده است اما 
ایشان پیش از این که نتیجه معلوم شود به این جا 

آمده بود.

کسانی به مسئله خدشه وارد می کردند	 
امام جمعه مشــهد ادامه داد: در این میان افرادی 
هم از گوشه و کنار و مجامع استان شروع کردند به 
خدشه واردکردن به مسئله و ایراد گرفتن که حالا 
مشخص نیست این ســرمایه گذارانی که آمدند و 
تعهداتی دادند کارشان را انجام بدهند، سرمایه به 
استان بیاید. حتی برخی نزد بنده آمدند و گفتند 

برخی از این شرکت ها که آقای استاندار انتخاب 
کردند، کارشــان این اســت کــه از هــر موقعیتی 
استفاده کنند و عین قصه این تعاونی ها و موسسات 
اعتبــاری کــه پــول مــردم را گرفتنــد، دزدیدند و 
رفتنــد، این ها  هــم می آینــد و پول های مــردم را 
جمع می کنند، بعد فــرار می کننــد، می روند و تا 
این درجه هم نزد بنده آمدند.آیت ا... علم الهدی 
گفت: از اصل فعالیت آقای اســتاندار هشــت ماه 
می گــذرد و پیــش از ســال کارهــا مقدمه چینــی 
بوده اســت و در این مدت 40 هزار میلیارد تومان 
ســرمایه به اســتان آمده اســت کــه بعضــی از این 
آقایانی که تخریــب می کردند، می گفتنــد که آقا 
اگر شما دیدید 30 هزار میلیارد پول به استان آمد 
آن وقت حرفش را بزنیــد و الان نگویید. الحمدلله 
آقای اســتاندار الان به مشــهد ما واردشده است، 
ما در مشــهد با یــک بــلای خانمان ســوزی در هر 
طرح و برنامه روبــه رو هســتیم و آن جریان قدرت 
و ثروت در مشــهد اســت که این جریان در کرمان 
نبوده اســت. برخی ســرمایه ها را از جاهای دیگر 
به این جا آورده اند که بیایند این جا در زمینه های 
اقتصادی حداکثر اســتفاده را بکنند اما مســئله 
مثلث توســعه اقتصادی، حرکت ضــد آن ها بوده 
اســت. زیرا هرکس کــه  این جــا آمــده و می گوید 
می خواهم کار اقتصادی انجام دهم اســتانداری 
یقه آن را گرفته که بیا این جا شما معین یک قسمت 
بشوید و این فرد دیگر عذری ندارد که بخواهد در 
مســیر خودش این جا را مرکز فسق و فجور بکند، 
در صنعــت گردشــگری بیایــد کار کند و سلســله 
حرکت هایی  انجام دهد، مراکز تفریحی درســت 
کند و پولش را به جیب بزند و برود. وی ادامه داد: 
یک نفر از خانواده های قدیمی مشهد هستند که 
در لس آنجلس زندگی می کنند و این جا یک سری 
فعالیت های اقتصادی دارند، یک آقایی می گفت 
این ها سالی یک ماه به این جا می آیند و در این یک 

ماه مبلغ بسیار زیادی را جمع می کنند و به آمریکا 
بازمی گردند. چون جریــان اقتصاد اســتان را به 
آن طرفی کشیده اند که برای آن ها در عرصه های 
خدماتی و عرصه های دیگر درآمد داشته باشد، در 

مسئله آبادسازی استان قدمی برنداشتند.

16 هزار میلیارد تومان دراستان دارد کار 	 
می کند

آیت ا... علــم الهدی گفــت: آن گونه کــه گزارش 
دادنــد ، حداقل 15 درصــد این ســرمایه گذاری 
128 هزارمیلیاردی معین هــای اقتصادی وارد 
استان شده اند که این رقم حداقل16-17 هزار 
میلیارد تومان می شــود که در این هشت ماه وارد 
اســتان و عملیاتی شــده اســت و کار می کند این 
اتفاق در هیچ استانی رخ نداده است، این حرکت 
برای ما یک برند سیاسی هم است. وی همچنین 
گفت: خوشبختانه معاونان استاندار هم از جنس 
خود ایشان هستند و با اخلاص به امام رضا)ع( در 
حال کار کردن هستند. ائمه جمعه نیز در مناطق 
خودشــان مردم را درباره این طرح توجیه کنند تا 

مردم وارد صحنه شوند.

زائران خارجی و ارز واردشده 	 
امام جمعه مشــهد افــزود: تعداد زائــران خارجی 
وارد شده به استان در این مدت برآورد شود. ما به 
زائر داخلی کار نداریم زیرا هزینــه  دارند و ما روی 
فعالیت اقتصادی آن ها زیاد حساب نمی کنیم اما 
ســال گذشــته حداقل چهار میلیون زائر خارجی 
داشــتیم که امســال اگــر روی پنــج میلیــون زائر 
خارجی حساب بازکنیم و این که هر زائر حداقل دو 
هزار دلار در نظر بگیرید که در این جا اجناس و کالا 
خریــداری می کند؛ حداقل 10 میلیــارد دلار ارز 
خارجی است که این زائران خارجی وارد شهر ما 
کرده اند و این مدیریت نشده است و معلوم نیست 

این 10 میلیارد دلار کجا رفته است. از این رو آقای 
استاندار تکلیف این 10 میلیارد دلار را مشخص 
کنند و این سرمایه ای که به اســتان وارد می شود 

برای توسعه صنعت و معدن استفاده شود.

خراسان رضوی، کم حاشیه ترین استان 	 
کشور

در این جلســه همچنین اســتاندار با بیان این که 
مشی ما در استان بر اساس ولایت و توسعه است، 
افزود: بنــده از حمایت های همــه ارکان نظام در 
استان، از آیت ا... علم الهدی و دیگر ائمه جمعه و 
مسئولان قضایی و دیگر سازمان  ها تشکر می کنم. 
»علیرضا رزم حســینی« بابیــان این کــه در مدت 
حضورش، خراسان رضوی کم حاشیه ترین استان 
در سراســر کشــور بوده  اســت، اظهار کرد: البته 
این موضوع بدین معنا نیســت که کســی فعالیت 
سیاسی نکند و گروه هایی که مجوز نظام جمهوری 
اســلامی ایران را گرفته اند فعالیت می کنند. اما 
ما برای کار اقتصادی به این اســتان آمده ایم زیرا 
یکــی از دغدغه هایی که رهبر معظــم انقلاب 10 
ســال گذشــته مکرر برآن تأکید کرده اند، مسئله 

اقتصاد است.

40 هزار میلیارد سرمایه معین های 	 
اقتصادی

وی به ســرمایه گذاری های انجام شــده در استان 
در قالب طرح مثلث توســعه اقتصادی اشاره کرد 
و گفت: تاکنون حدود 128 هــزار میلیارد تومان 
تفاهم نامه ســرمایه گذاری توســط بیش از 100 
معین اقتصادی به امضا رسیده است. از این مبلغ 
30 درصد مربــوط به خود معین هــای اقتصادی 
و 70 درصــد مربــوط به اعتبــارات بانکــی و غیره 
اســت. یعنــی حداقــل 40 هــزار میلیــارد تومان 
پولی است که فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران 

قرار اســت وارد اســتان بکنند.  همچنین معاون 
امور اقتصــادی اســتاندار نیز گزارشــی از آخرین 
وضعیــت اقتصادی اســتان و طرح مثلث توســعه 
اقتصادی ارائه کــرد و گفت: 92 درصــد از 102 
معیــن اقتصادی کــه تاکنــون تفاهم نامه هایی به 
مبلغ 128 هزار میلیارد تومان در اســتان منعقد 
کرده اند بخش خصوصی اند و تنها 3 درصد متعلق 

به بخش دولتی اند. 
»علی رســولیان« افزود: بر اســاس آخرین برآورد 
میزان پیشرفت کار معین های اقتصادی در اجرای 
مراحل شش گانه طرح مثلث اقتصادی بیش از 30 
درصد در مرحله چهــارم و 15 درصــد در مراحل 
پنجم و ششم یعنی مراحل اجرا و نظارت طرح های 

اقتصادی هستند.

فقط 55 حزب دارای مجوز هستند	 
در ادامه این نشســت، معاون سیاســی، امنیتی و 
اجتماعی اســتانداری نیز گزارشــی در خصوص 
انتخابات پیــش رو ارائه کــرد و گفــت: از مجموع 
132 حــزب فعــال در اســتان تنهــا 55 حــزب 
دارای مجــوز قانــون هســتند و مــا با ایــن احزاب 
قانونــی رابطــه ای کامــلًا تعاملــی داریم. »ســید 
حســن جعفری« افــزود: تاکنــون بیــش از 140 
مصوبه اجرایی در ستاد اجرایی انتخابات استان 
داشته ایم. از سویی آسیب های انتخابات گذشته 
در نشســت های مشــترک با حوزه هــای نظارتی 
استان احصا شده است و در حال برنامه ریزی برای 
رفع آن ها  هستیم که حدود 300 آسیب امنیتی در 
حوزه انتخابات شناسایی شــده اند و راهکارهای 
مقابله با آن ها نیز اندیشیده شده است. وی افزود: 
در مجمــوع 19 نفر از مدیــران دســتگاه ها برای 
شرکت در انتخابات از سمت خود استعفا داده اند 
و تاکنون حــدود 570 نفر نامــزد احتمالی برای 

انتخابات پیش رو برآورد شده اند.

مسئله زمین های سرخس	 
در پایان این نشست، ائمه جمعه شهرهای استان 
به بیان دغدغه ها و سؤالات در خصوص طرح مثلث 
اقتصادی و مسائل سیاسی استان پرداختند. یکی 
از مسائل مطرح شده توســط امام جمعه سرخس 
مبنی بر تعیین تکلیف اراضی آستان قدس رضوی 
در شهرستان سرخس و برطرف کردن اختلاف ها 
در این خصوص بوده است که استاندار در واکنش 
اظهار کرد: بنده این مسئله را حتی در جلسه اخیر 
خدمت رهبر معظم انقلاب مطرح کرده ام و تولیت 
آستان قدس نیز در این جلســه حضورداشته اند. 
استاندار افزود: حجت الاسلام و المسلمین مروی 
در پایان آن جلسه گفتند که جلسه ای با فرماندار 
و امام جمعه و نماینده مردم برگــزار خواهند کرد 
تا مسئله سرخس حل شــود. آیت ا... علم الهدی 
نیز در این باره گفت: مســئله زمین های سرخس 
به کلی حل شــده است اما حواســتان جمع باشد 
که جریانــی وجــود دارد کــه الان هم کــه نزدیک 
انتخابات اســت مســئله ای را مطــرح می کند که 

امتیاز بگیرد.
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شعبانی

مدیر عامل بــورس کالای ایران در مراســم افتتاح 
کارخانه نــو آفرینی زنجیــره ارزش زعفــران  و انبار 
سپرده کالایی بورس زعفران اظهار کرد: به زودی 
تعداد انبارهای پذیرفته شده زعفران در بورس کالا 
افزایش می یابد تا با رونق معاملات گواهی سپرده 
زعفران شاهد کشف قیمت بهینه تر و توسعه تجارت 

این محصول باشیم.
حامــد ســلطانی نــژاد بــه 
راهبردهای این بورس در 
حوزه محصولات کشاورزی 
و  گفــت:  کــرد  اشــاره 
اقداماتی همچــون اوراق 
بهادارسازی محصولات ، 
توســعه ابزارهای مشــتقه ،ایجــاد و بــه کار گیری 
ابزارهــای تامین مالی و معاملات متناســب با نیاز 
مشتریان به گسترش اندازه وعمق بازار محصولات 
کشاورزی در بورس کالا کمک می کند که در نتیجه 
کشف قیمت بهینه تر و تبدیل شدن به مرجع قیمتی 

و توسعه تجارت این محصول میسر می شود.
مدیــر عامــل بــورس کالای  ایران بــا بیــان این که 

توســعه نظام انبارداری به عنوان یکــی از الزامات 
بازار محصولات کشــاورزی در برنامه های بورس 
قراردارد ، افــزود: با تلاش های صورت گرفته طی 
چند سال اخیر هم اکنون استان خراسان رضوی 
به  قطب محصولات کشاورزی قابل عرضه در بورس 

کالا تبدیل شده است.

اولین انبار پسته خراسان رضوی به زودی 	 
افتتاح می شود

سلطانی نژاد تصریح کرد: به زودی اولین انبار پسته 
اســتان خراســان رضوی راه اندازی می شود. وی 
افزود: با توجه به این که ما در حوزه زیره ، زعفران  و 

پسته انبار داریم ، انبار ابریشم هم باید آورده شود.
سلطانی نژاد گفت: حدود پنج انبار در کشور حجم 
معاملات را انجام می دهند و در حوزه پسته دو  انبار 
پذیرفته شــده اســت و همچنین حدود 100 انبار 

در حوزه زعفران وزیره در کشور پذیرفته می شود.

 تولید 8 میلیون انواع محصولات زراعی	 
 در خراسان رضوی

در ادامه مراسم، رئیس ســازمان جهاد کشاورزی 
خراســان رضوی گفت:در استان خراسان رضوی 
حدود هشــت میلیون انــواع محصــولات  زراعی ، 

باغی و دامی به ارزش 24 هزار میلیارد تومان تولید 
می شــود.محمدرضا اورانی افزود:اگرســطح زیر 
کشت 114 هزار هکتار زعفران در کشور را ملاک 
بگیریم، 90 هزار هکتار به استان ما اختصاص دارد 
و 15 هزار هکتار هم به خراسان جنوبی.وی گفت: 
در استان خراسان رضوی 330 هزار هکتار سطح 
زیر کشت باغی باتولید حدود یک میلیون تن داریم 
که در واقع 91 درصد محصولات باغی اســتان را 

تشکیل می دهد.
اورانی افزود: نتیجه این فرایند آن است که زعفران 
کاران و به خصوص کل مالکان، در فصل برداشت 
گل زعفران تنها به اندازه نیاز خــود زعفران را وارد 
بــازار کنند و با کمــک بورس جلوی افــت قیمت را 
بگیرند.ئیس ســازمان جهاد کشــاورزی خراسان 
رضوی بیــان کــرد: امیدواریم طی دو ســال آینده 
خراسان رضوی مقام نخست پســته را در کشور به 
دست آورد و اکنون در استان 90 هزار هکتار سطح 
زیر کشت پسته است که حدود 60 هزار تن پسته در 
تربت حیدریه تولید می شــود.وی گفت: پیشنهاد 
می کنیم نخست شهرستان هایی که دست  اندرکار 
زعفران هستند، کشاورزان تحصیل کرده، زعفران 
کاران تحصیل کرده یا فرزندان تحصیل کرده آن ها 
را شناسایی و برای این افراد کارگاه های آموزشی 

آشنایی با ادبیات و الفبای بورس را دایر کنید. زیرا 
با این شــیوه قادر خواهیم بود زعفــران کاران را به 
سلاح علم روز تجهیز کنیم ودر نتیجه قادر شویم از 
این ظرفیت جدید یعنی بــورس کالایی زعفران به 

نحو مطلوب استفاده کنیم.

افتتاح بزرگ ترین کارخانه نوآوری زعفران 	 
در کشور

مدیر عامل شرکت طلای سرخ ایرانیان نیزگفت: 
فازیک اولین و بزرگ ترین کارخانه نوآوری زنجیره 

ارزش زعفران کشــور با فضایی حدود ســه هزار و 
800 متر مربع افتتاح شد.

ســید احســان مصطفوی نژاد اظهارکــرد: دراین 
کارخانه حدود 100 نفر به صورت سالیانه مشغول 
به کار می شوند که طبق برنامه مدون ظرف سه سال 
آینده آموزش های مشخص برای 60 هزار خانواده 

انجام می شود.
وی از افتتــاح هتلینگ طلای ســرخ به وســعت 
18 هزار متر در شهرک صنعتی فاز یک در ماه 

آینده خبرداد.

خراسان رضوی قطب محصولات عرضه شده در بورس کالاست 
مدیر عامل بورس کالای ایران در مراسم افتتاح کارخانه نوآفرینی زعفران  نیشابور 


